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Samlesak for spørsmål

Karmøy ungdomsråd 24.05.2022:

Behandling:
1. Leder August Haarr Rogde tok opp bruk av instagramkontoen til ungdomsrådet. Det ble enighet
om å forsøke og publisere oftere. Enighet om at alle skal bidra med innspill til kontoen i
messengergruppen. Vilde Tvedt Sellevold tar ansvar for å passe på at det er innhold ofte nok og ber
også om innspill/bidrag. Viktig å fkusere på å få flere følgere.

2. Vilde Tvedt Sellevold informerte om at Design- og arkitekthøyskolen i Oslo har tatt kontakt og
ønsker å involvere ungdomsrådet enda mer i arbeidet med utvikling av samfunnsdelen.

3. Mari F. Liknes informerte om arbeidet i arbeidsgruppen for ungomskonferansen. Man tar sikte på
at årets ungdomskonferanse er på dagtid og avholdes i Karmøy kino. Ungdomsrådet ønsket at
temaet skulle bli spisset noe mer og at man også inviterer inn videregånde elever.

4. Leder August Haarr Rogde viste til påbegynt arbeid med årshjul, men ønsket at det skulle være
første sak etter sommeren.
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